

ACADEMY

LL INTERNATIONAL  
O AFFAIRS

NRW

RE  
THINK  
**POLI  
TICS**

## SECURE

## THE FUTURE

In times of global transformation, changes, and new challenges, international action is required to secure the future of generations to come.

The mission of the Academy of International Affairs (AIA) is to play an active role in shaping these transformations. It invites the brightest minds from research, politics, and civil society to discuss new paths forward and envision solutions for the future.

## FELLOW

## PROGRAM

At its core lies an international and interdisciplinary fellowship program, which invites outstanding candidates to spend several months in Bonn, Germany. The AIA offers a perfect environment for study and mutual exchange.

The city of Bonn is the headquarter for many key actors in academia, media, the United Nations and civil society. The AIA aims to be partner and host for these actors.

## ZUKUNFT

## SICHERN

In einer Zeit globaler Umbrüche und neuartiger Herausforderungen bedarf es massiver internationaler Anstrengungen, um die Zukunft für die nächsten Generationen zu sichern.

Die Academy of International Affairs NRW fördert die aktive Gestaltung der anstehenden Transformationsprozesse.

Sie bringt die Besten aus Wissenschaft, Politik und Gesellschaft zusammen, um gemeinsam nach neuen Wegen zu suchen und Lösungen für zukunftsweisende Politik zu entwerfen.

## FELLOW

## PROGRAMM

Den Kern bildet ein internationales und interdisziplinäres Fellowprogramm, das herausragende Denkerinnen und Denker für einige Monate nach Bonn einlädt. Ihnen bietet die Akademie optimale Arbeits- und Kooperationsmöglichkeiten.

Das Bonner Umfeld ist geprägt von zentralen Akteuren aus Wissenschaft, Politik, Vereinten Nationen, Medien und der Zivilgesellschaft. Für sie alle ist die Akademie mit ihren Fellows Gesprächspartnerin und Gastgeberin.

**Academy of  
International Affairs NRW**  
Rheinallee 24 ▪ 53173 Bonn  
T: +49 228 50 43 12-0  
E: [info@aia-nrw.org](mailto:info@aia-nrw.org)  
[www.aia-nrw.org](http://www.aia-nrw.org)